
Z A P I S N I K 
sa 14. sjednice Gradskog vijeća Grada Delnica 

održane 21. prosinca 2010. godine u Velikoj vijećnici Grada Delnica 
s početkom u 15,07 sati 

 
Prisutni članovi Gradskog vijeća: Mladen Mauhar, Alen Janjušević, Ljubica Vujnović, Josip Gašparac, 
Jadranka Kruljac,  Josip Horvat, Franjo Jakovac, Arijana Šercer (od 3. Točke dnevnoga reda), Tomo 
Vučić, Ivica Briški, Jelena Pavić Mamula, Gordana Savić, Miroslav Mihelčić i Tomislav Kezele 
Izostanak je ispričao vijećnik Robert Abramović 

Osim članova Gradskog vijeća sjednici prisustvuju: gradonačelnik Marijan Pleše, zamjenica 
gradonačelnika Maja Kezele, pročelnica Gordana Piskač, direktor „Risnjak-Delnice“ d.o.o. Delnice 
Nikola Muvrin, ravnateljica Dječjeg vrtića „Hlojkica“ Delnice Zvezdana Jerković, voditelji Odsjeka 
Davorka Grgurić, Đulio Jusufi i Tomislav Mrle, te djelatnice Jedinstvenog upravnog odjela Goranka 
Kajfeš Klaudija Kozelički. 
Sjednici prisustvuju novinari Radija „Gorski kotar“ i Novog lista. 
 
Predsjednik Gradskog vijeća Mladen Mauhar pozdravio je sve prisutne. Konstatira da je trenutno 
prisutno 13 vijećnika (od 3. točke dnevnog reda prisutno je 14 vijećnika) i postoji kvorum za 
pravovaljano odlučivanje. 

Na zapisnik s 13. sjednice Gradskog vijeća nije bilo primjedaba, isti je jednoglasno prihvaćen te ga 
ovlaštene osobe mogu potpisati.  

Predsjednik, prije prelaska na utvrđivanje dnevnog reda, poziva vijećnike da se kasnije prijave ukoliko 
žele materijale za sjednice Gradskoga vijeća primati isključivo elektronskim putem. 

Predsjednik predlaže sljedeći 

DNEVNI RED 

1. Odluka o Godišnjem planu i Programu rada Dječjeg vrtića „Hlojkica“ za pedagošku 
2010/2011. Godinu 

2. Odluka o djelatnosti i načinu financiranja Dječjeg vrtića „Hlojkica“ Delnice 

3. Odluka o imenovanju članova Upravnog vijeća Dječjeg vrtića „Hlojkica“ Delnice 

4. Vijećnička pitanja 

5. II.izmjene Proračuna Grada Delnica za 2010. godinu 

6. Odluka o II. izmjenama Programa održavanja komunalne infrastrukture u 2010. godini 

7. Odluka o II. izmjenama i dopunama Programa gradnje objekata i uređaja komunalne 
infrastrukture za 2010. godinu 

8. Proračun Grada Delnica za 2011. godinu s Projekcijom za 2012. i 2013. godinu 

9. Odluka o Programu gradnje objekata i uređaja komunalne infrastrukture u 2011. godini 

10. Odluka o Programu održavanja komunalne infrastrukture u 2011. godini 

11. Odluka o izvršavanju Proračuna Grada Delnica za 2011. Godinu 

12. Plan razvojnih programa za 2011. godinu s Projekcijom za 2012. i 2013. godinu 

13. Odluka o raspoređivanju sredstava za rad političkih stranaka zastupljenih u Gradskom vijeću 
Grada Delnica u 2011. godini 
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14. Odlukao izmjenama Odluke o ugostiteljskoj djelatnosti 

15. Odluka o agrotehničkim mjerama te utvrđivanju i održavanju poljoprivrednih rudina na 
području Grada Delnica 

16. Odluka o ukidanju javnog dobra 

17. Odluka o prodaji zemljišta 

18. Zaključak o primanju na znanje odgovora Ministarstva uprave u pogledu podnesenog zahtjeva 
za raspuštanjem Gradskog vijeća Grada Delnica 

 
Dnevni red je jednoglasno prihvaćen.  

Točka 1. 
 Materijal je dostavljen uz saziv. 
 Predsjednik otvara raspravu. 
 Jelena Pavić Mamula pita – u jednoj grupi su 3 odgajatelja i pita da li je to neophodno, po 
standardima  ili je to višak djelatnika, nadalje u Brodu na Kupi ima li 8 ili 9 djece, da li su još uvijek 
važeći stari pedagoški standardi i da li se može probiti standard za 69-oro djece da se riješi pitanje 
roditelja koji nisu riješili smještaj djece, u Crnom Lugu zatvorena je podružnica te pita da li se 
namještaj može iskoristiti negdje drugdje, a budući odgajateljica u Brodu na Kupi radi pola radnog 
vremena pita kako se koristi ostatak njenog ravnog vremena. Ravnateljica navodi da 3 odgajatelja jesu 
u Bubamarcima, kao i lani i preklani što je po standardima pogotovo jer se radi o izuzetno mješovitoj 
skupini sa 23 djece među kojima su i djeca s poteškoćama u razvoju. U Brodu na Kupi odgajateljica je 
i zaposlena na pola radnog vremena. Na pitanje tko sufinancira manjinu u Vrtiću u Brodu na Kupi 
odgovorila je da to čini Grad putem svoga Socijalnog programa. Jelena Pavić Mamula pitala je  
možemo li popularizirati neke naše životinje npr.jelena ili slično kao u nekim drugim vrtićima, a 
ravnateljica navodi da se to radi putem ekološkog programa i zahvaljuje se na ideji. Namještaj iz 
Crnoga Luga već je iskorišten u Delnicama. 
 Jadranka Kruljac zahvaljuje ravnateljici na opširnim i dobrim programima. Na str.11 kod 
komunikacija, dodatni sadržaji – predlaže da se uvrsti i obilježavanje Svjetskog dana štednje, da djeca 
posjete neku od naših banaka kako bi od malih nogu naučili kako se štedi i da moment štednje čim 
prije usvoje. U to ime, uz prigodni tekst, ravnateljici je simbolično dodijelila jedan dolar. Nadalje, pita 
zna li se za koga su kolica koja će se kupiti skupljanjem plastičnih čepova. Ravnateljica odgovara da 
će ta kolica biti dodijeljena Opatiji. 
 Gordana Savić traži objašnjenje, u cilju smanjenja troškova, zašto je prije ravnatelj bio i 
odgojitelj a sada to nije jer po standardima ravnatelj dolazi u obzir samo ukoliko je grupa od 200 djece 
i više. Ravnateljica navodi da to nije točno ali da ona radi na zamjenama i po potrebi vodi „malu“ 
školu. Nadalje, kod djelatnika – zapravo su tri osobe s dva ista zanimanja. Ravnateljica navodi da se tu 
radi o servirki, pralji i spremačici koja radi po potrebi poslove koje treba. Također, na str.6 je 
nerazumljiva rečenica vezana uz pronalaženje mogućnosti poboljšanja materijalnih prilika djelatnika. 
Pita, zašto kad postoji Kolektivni ugovor? Ravnateljica navodi da se htjelo reći da postoji dobra 
suradnja, možda nespretno napisano. Kod cijene za Vrtić pita mogu li vijećnici dobiti iznose u 
postocima na što je ravnateljica odgovorila potvrdno. Kod posjete  vrtićima, izletima i sl. pita da li su 
od početka školske godine svi izleti realizirani. Ravnateljica navodi da nisu svi realizirani. U Planu 
smo planirati no nekim slučajem sve se nije realiziralo. Upravo zato postoji izvještaj o radu jer se ne 
može baš sve točno isplanirati. Na kraju, Gordana Savić kaže da je izvještaj preopširan kao što je bio i 
izvještaj GSC „Runolista“. 
 Franjo Jakovac koji je i predsjednik Upravnog vijeća navodi da je Plan donesen u rujnu 
2010.godine i donijelo ga je Upravno vijeće, a Zvezdana Jerković navodi da Upravno vijeće mora do 
rujna donijeti Plan, ono što su kolegice planirale sadržano je u Planu što ne znači da se sve mora 
realizirati. 
 Predsjednik zaključuje raspravu. 
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 Gradsko vijeće je sa 8 glasova za i 5 suzdržanih glasova usvojilo ODLUKU o Godišnjem 
planu i Programu rada Dječjeg vrtića „Hlojkica“ Delnice za pedagošku 2010/11.godinu. 
 Odluka se prilaže i čini sastavni dio zapisnika. 
 

Točka 2. 
 Materijali su dostavljeni uz saziv.  
 Jadranka Kruljac navodi da ima uvide u županijske materijale gdje se DV iz Čabra takmičio za 
organiziranje sportskog druženja djece i na konto toga dobili su 3000 kuna. Pita da li se Dječji vrtić 
Hlojkica takmičio i da li je dobio i koliko sredstava. Zvezdana Jerković - lani i ove godine tražili smo 
sredstva za časopis za što smo dobili sredstva, a za resor sporta nismo tražili sredstva. 
 Alen Janjušević – prije nekoliko godina naš je vrtić slovio kao najjeftiniji te pita da li se cijena 
donosi početkom pedagoške godine ili se donosi za kalendarsku godinu na osnovi financijskog plana. 
Zvezdana Jerković navodi da se obično radi za kalendarsku godinu ali se može donijeti i tijekom 
godine. Zbog poskupljenja troškova života povišena je cijena za 20,00 kuna. Nadalje pita, tko 
podmiruje razliku i koliko roditelja koristi Socijalni program i na osnovu kojih kriterija. Zvezdana 
Jerković navodi da roditelji podnose molbe, sa potrebnim dokumentima, o kojima odlučuje Socijalno 
vijeće.  
 Miroslav Mihelčić pita – učešće roditelja je 600 kuna a koliko je učešće Grada. Ravnateljica 
navodi da je odnos 30:70. 
 Gordana Savić – ako je to odnos od 30:70 da li je i učešće Grada povećano za nekoliko 
postotaka odnosno koliko je učešće Grada točno povećano. Zvezdana Jerković navodi da je 
ekonomska cijena lani bila nešto viša od 1.800 kuna a sada je 2.000 kuna. Financijski plan dostavljen 
je Gradu. Gordana Savić nije zadovoljna odgovorom. Đulio Jusufi navodi da je odnos takav kako je 
rečeno, konkretno pojedinačnu cijenu ne zna napamet ali može se pripremiti za iduću sjednicu. 
 Mladen Mauhar predlaže da se o financijama posebno raspravlja na jednom od Vijeća, a 
Jadranka Kruljac navodi da to nema potrebe jer se o Financijskom planu Vrtića raspravlja na ovim 
sjednicama. 
 Gradsko vijeće je uz 8 glasova za i 5 suzdržanih glasova donijelo ODLUKU o djelatnosti i 
načinu financiranja Dječjeg vrtića „Hlojkica“. 
 Odluka se prilaže i čini sastavni dio zapisnika. 
 

Točka 3. 
 Materijali su dostavljeni uz poziv. 
 Jelena Pavić Mamula pita, po kojim kriterijima se bira član Upravnog odbora, da li prema 
resorima ili čime obzirom da je gospodin Branko Mihajlović prilično bolestan, mada ne želi ulaziti u 
ničije privatne stvari i o tome ne može suditi. Gradonačelnik navodi da su članovi dogovoreni sa 
Vrtićem, pitamo ljude hoće li to prihvatiti i ukoliko se slože predložimo ih.  
 Alen Janjušević – što se tiče g.Mihajlovića, kao predsjednik SDP-a, mora reći da je ovaj sastav 
stranački određen i bilo bi politički korektno da je netko iz SDP-a predložen. 
 Miroslav Mihelčić navodi da ovdje Grad predlaže članove te pita tko osim članova Grada još 
čini Upravno vijeće. Zvezdana Jerković navodi da UV ima 1. predstavnika roditelja, 2 predstavnika 
odgajatelja i 4 predstavnika Grada. 
 Na sjednicu je pristigla vijećnica Arijana Šercer i prisutno je 14 vijećnika. 
 Josip Horvat pita da li su ti kriteriji zaista dobri jer misli da je prijedlog vijećnika Janjuševića 
korektan. 
 Mladen Mauhar navodi da nije sudjelovao u odlučivanju, a mišljenja bi moglo biti više no 
neće polemizirati jer barem u Vrtiću ne bi trebalo biti politike. 
 Jadranka Kruljac navodi da je bila predsjednik UV u Vrtiću i to je odgovorna funkcija gdje 
treba puno raditi, donositi odluke koje podliježu razno-raznim zakonima. Ove ljude koji su bili do sada 
svakako treba prihvatiti jer i Branko Mihajlović i Franjo Jakovac, Maja Kezele su ljudi s iskustvom, 
usvojili su način rada a iz izvještaja se vidi da su kvalitetno radili. 
 Gradsko vijeće je sa 9 glasova za, 4 glasa protiv i 1. suzdržanim glasom donijelo ODLUKU o 
imenovanju članova Upravnog vijeća Dječjeg vrtića „Hlojkica“ Delnice.  Za članove Upravnog 
vijeća imenuju se Arijana Šercer, Branko Mihajlović, Franjo Jakovac i Maja Kezele. 
 Odluka se prilaže i čini sastavni dio zapisnika. 
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Točka 4. 

Vijećnička pitanja 
Slijedom prijave predsjednik pozvia vijećnike da potave svoja vijećnička pitanja. 
 

1. Tomo Vučić pita Gradonačelnika – Ulica kneza Domagoja cca 50 metara nije dovršena te pita 
kad će doći do sanacije toga dijela. Gradonačelnik navodi da tamo postoje problemi s 
niveletom ceste no nešto se rješava upojnim bunarom. Za sada će se taj dio grubo urediti a 
završit će se nastavak prema staroj ambulanti. 

2. Tomislav Kezele pita Gradonačelnika da li može reći ili napisati podatke o dužnicima Grada 
Delnica. Gradonačelnik će odgovoriti pisano na ovo pitanje. 

3. Jadranka Kruljac – Odbori su stalna radna tijela Gradskoga vijeća – pita Gradonačelnika da li 
je do sada u suradnji s predsjednikom Gradskog vijeća održao bilo koji sastanak s 
predsjednicima odbora te da li je dogovoren rad svih odbora. Pitanje je iz razloga što se iz 
novinskih natpisa dade iščitati što si neki odbori uzimaju za pravo da kažu kako drugi odbori 
ne rade što nikako nije dobro. Predlaže da se za iduće Vijeće vijećnicima pripremi izvješće sa 
jednog takvog sastanka. Gradonačelnik navodi da se zna kada se odbori sastaju, sa 
predsjednikom Gradskog vijeća je dogovoreno da se predsjednici odbora pozovu jer nema 
smisla kritizirati jedni druge. Osim toga predsjednik Gradskog vijeća manje-više prisutan je na 
svim sjednicama odbora. O kvaliteti odbora može se raspravljati, a ljudi u odborima 
maksimalno se trude i dobro rade. Jadranka Kruljac navodi da nije ugodno čitati u tisku da 
predsjednik Odbora koji ne funkcionira i koji je u ostavci kritizira rad odbora koji rade i koji 
svoj rad shvaćaju ozbiljno. 

4. Ljubica Vujnović pita Dogradonačelnicu da li postoji nada da se u siječnju obnovi kuglana u 
Delnicama kako naši klubovi ne bi odlazili na treninge u Ravnu Goru i u Skrad. Maja Kezele 
objasnila je da je u planu rekonstrukcija kuglačkih staza no kako se u međuvremenu 
evidentiralo da treba odraditi i neke druge stvari (zamjene elevatora, vodilica) odlučeno je da 
se to odradi u sljedećoj godini za što su osigurana sredstva, s time da u sufinanciranje ide i 
Županija. Predviđeno je 150.000 kuna. 

5. Josip Gašparac pita Gradonačelnika – čišćenje snijega u Gradu konkretno u Školskoj ulici gdje 
je stavljen novi tepih a teški strojevi koji čiste proklizavaju i rade utore što je vidljivo i stvara 
rupe nakon čega će doći do velikog oštećenja asfalta. Pita, što se poduzima po tom pitanju? 
Gradonačelnik navodi da se apsolutno nešto treba poduzeti jer ako dolazi do proklizavanja 
sigurno je da se podloga oštećuje. Reagirali smo već i tražit ćemo da strojevi nemaju lance 
kako bi oštećenja bila čim manja. 

6. Franjo Jakovac pita Gradonačelnika o sufinanciranju instrumenata u Glazbenoj školi i 
pohvaljuje sufinanciranje puhačkih instrumenata. Pitanje je vezano uz KUD Delnice koji je 
ostao bez Denisa Kezelea odnosno da li postoji mogućnost da se u dogledno vrijeme i 
harmonika uključi u projekt sufinanciranja kako bi angažirali mlade da se uključe u naš KUD. 
Gradonačelnik navodi da Grad prati program sufinanciranja puhačkih instrumenata i 
harmonike i s time će se nastaviti. Za sad pratimo sve koji se prijave u Limenu glazbu i 
Sekciju za harmoniku. 

7. Arijana Šercer pita Dogradonačelnicu da li je formirana Zajednica športova. Maja Kezele kaže 
da, na žalost, nije još uvijek. Trebat će određeni vremenski period u Uredu državne uprave i 
zaista je bilo nemoguće u tom razdoblju slaganja proračuna pokrenuti rad Zajednice sportova. 
Potrudit će se da početkom godine Zajednica sportova saživi. 

8. Alen Janjušević navodi da je prošli puta postavio pitanje o formiranju Zajednice sportova i 
rečeno je da će se u roku od dva tjedna održati Skupština. Traži detaljniji odgovor. Maja 
Kezele odgovorila je da je razlog što se Skupština nije održala nemogućnost odrađivanja svih 
tehničkih priprema za odrađivanje Skupštine. 

9. Josip Horvat – gradonačelnik je imao dva izvješća o svome radu, znači izvješće za godinu 
dana i oba izvješća nisu prihvaćena. Moli Gradonačelnika da odgovori da li razmišlja o 
ostavci. Gradonačelnik je odgovorio: „Ne“. Josip Horvat navodi da odgovor nije „ne“ nego 
„zna se“. 
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10. Miroslav Mihelčić pita da li se izmijenila Odluka o čišćenju snijega u gradu vezano uz 
čišćenje nogostupa. Gradonačelnik navodi da nije jer jednostavno nema novaca za čišćenje 
nogostupa. Miroslav Mihelčić smatra da bi se moglo regulirati da svatko ispred svoje kuće 
očisti nogostup. Gradonačelnik navodi da veliki dio kuća nema snjegobrane, ako se nešto 
dogodi odgovarat će vlasnici tih kuća. Možda bi prioritet trebao biti postavljanje snjegobrana. 

11. Gordana Savić pita zašto se ne uvažava rad odbora odnosno zašto se ne ukore oni odbori koji 
ne rade. Gradonačelnik navodi da su to odbori Gradskog vijeća i smatra da oni dobro rade. 

12. Ivica Briški daje komentar vezan uz pisani odgovor uz Gorana Brašnića i Komunalac. Navodi 
da žali što Gradonačelnik nije odgovorio nego je dobio dopis Komunalca i urbanizma. 
Komunalac potvrđuje činjenice ali smatra da pojačano korištenje puta „ne bi smjelo“ ugroziti 
stabilnost.... i nadalje upućuju da ih zabrinjava njegova percepcija jer izražava bojazan za 
samo malu dionicu a ne spominje onaj veliki dio dionice. Nadalje, obrušavanje Brašnića 
pokazalo se nimalo točnim. On nema građevinsku dozvolu za gospodarski objekat 10 x cca 6 
metara i on radi na dobrobiti svih nas. Trebate se osjećati odgovornim jer kao moćnici 
ostvarujete njegov privatni uspjeh, protiv čega nije ukoliko bude sve zakonito. Vas više 
smatram krivim jer se dodvoravate i nećete mu reći pošteno da se ponaša van propisa. Pita, u 
interesu učenika, umirovljenika, studenata, građana podsjećajući na 100.sjednicu Poglavarstva 
gdje je rečeno da će se poduzeti sve potrebne radnje za bežični internet. Stupio sam u kontakt 
sa članicom Odbora za financije koja je pitala tko je bio zadužen za taj projekat, s kim je 
potpisan ugovor, da li je osnovana grupa mladih informatičara. U novinskom članku gospodin 
Jakovac rekao je da je to treba zaživjeti u roku od 30 dana i pita kome je otišlo 13.000 kuna. 
Gradonačelnik će odgovoriti pismeno. 

13. Tomo Vučić pita Gradonačelnika – cjevovod je građen paralelno uz autoput i interesira ga do 
kud se došlo sa radovima na crpilištu i u kakvom je stanju Regionalni vodovod. 
Gradonačelnik navodi da je preko 85 milijuna kuna utrošeno, da je zapelo u „novom jezeru“ a 
kvalitetu vode nismo dobili. Sa Komunalcem će sublimirati jedan pismeni odgovor vezan uz 
tu problematiku, pisani odgovor dostavit će vijećnicima. 

14. Tomislav Kezele pita Dogradonačelnicu kako to da Županija sufinancira rekonstrukciju 
delničke dvorane sa skoro duplo manje sredstava nego neke druge, a njom upravlja Runolist 
koji je u vlasništvu županije. Maja Kezele navodi da je bilo zamišljeno da će Grad ići sam u 
rekonstrukciju a onda se uključila Županija s jednim dijelom. Dio naše kuglane rekonstruiran 
je ranije a da bi se u potpunosti dovršila i prilagodila uvjetima kuglača zatražili smo sredstva 
od Županije. 

15. Jadranka Kruljac pita Gradonačelnika da li ima što novoga, kakve može dati informacije o 
projektu Senior parka. Gradonačelnik odgovara da je manje-više papirologija napravljena, 
očekuje se rasprava na Gradskom vijeću, uvjeti su zadovoljeni i može se krenuti u tu priču.  

16. Ljubica Vujnović pita Dogradonačelnicu – u proračunu su osigurana sredstva za Glazbenu 
školu u Delnicama zanima ju broj djece i da li postoji mogućnost da se ta djeca uključe u 
Limenu glazbu. Maja Kezele navodi da Grad već nekoliko godina financira odnosno plaća 
školarinu u iznosu od cca 30.000 kuna. Broj djece varira ali se očekuje da bi 10-ak djece se 
moglo priključiti radu Limene glazbe. 

17. Alen Janjušević pita Gradonačelnika – prema informaciji od Udruženja obrtnika broj obrta a 
time i radnih mjesta u posljednje dvije godine bilježi konstantan pad. Grad je fleksibilan 
prema vanjskim ulagačima te pita kakav će stav zauzeti da ojača obrtnički sektor i zaštiti 
domaće obrtnike. Gradonačelnik je odgovorio „pozitivan“. Alen Janjušević naveo je da je ovaj 
stav vrlo negativan. 

18. Arijana Šercer pita Gradonačelnika – na križanju Supilove i Bolfove ulice stajao je jedan 
automobil radi kojeg je bilo otežano čišćenje, da li je vlasnik kažnjen. Gradonačelnik navodi 
da je kažnjen ali da treba odrediti vrijeme, sada se događa da ljudi ne miču aute u Supilovoj 
ulici i to znatno onemogućava i otežava čišćenje naših ulica.  

19. Gordana Savić pita Gradonačelnika – grad propada sve više a napredak ovisi o čovjeku koji ga 
vodi a prema proračunu nema naznaka napredovanja. Da bi osoba bila zapamćena prema 
dobrome treba otići kad više nema snage, kad je umorna. Da bi ste se vi osjećali bolje vrijeme 
je za odlazak i vrijeme je da ostavkom pokažete koliko volite Delnice. Odgovorite kada.  
Gradonačelnik je odgovorio – čim vratiš dug Gradu i komunalnom poduzeću „Risnjak“. 
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20. Ivica Briški – podnio sam prijavu za Din-don investiciju što je došlo do Uskoka. To je prva 
pozicija u kojoj plivamo, radilo se o 19.000 kuna. Najnovija priča je priča „šume pjevaju“ – 
predsjednik prekida vijećnika jer postavlja pitanja koja nisu u domeni gradonačelnika. Ivica 
Briški nastavlja – postavit će pitanje pismeno za sjednicu u siječnju. 

 
Točka 5. 

 Materijal je dostavljen uz saziv. 
 Jadranka Kruljac – u zapisniku Odbora za proračun piše da će se Odbor za financije jednom 
mjesečno sastajati i o tome dobit ćete papire na vrijeme kako bi o njima mogli ovdje raspravljati. Kod 
rebalansa treba reći da je uglavnom dobro to što se povećao zbog prihoda i to za 188.000 kuna, a iz 
tablica je razvidno u kojim se momentima prihod povećao a u kojima smanjio i dobro je znati da je 
porez na kuće za odmor povećan, na promet nekretnina također kao i porez na tvrtku. Povećanja su 
znatna i dobro su došla. Ono što nije lijepo vidjeti su stvari odnosno donacije koje su trebale doći 
odnosno bile su planirane kroz tekuće pomoći iz državnog proračuna koje su umanjene kao i pomoći 
iz županijskog proračuna, kapitalne pomoći iz županijskog proračuna i sl. U 2010. godini su sačinjena 
samo 2 rebalansa što je vrlo dobro i da su prihodi i rashodi uglavnom uravnoteženi. 
 
 Sa sjednice je otišao vijećnik Janjušević i sada je prisutno 13 vijećnika. 
 
 Miroslav Mihelčić konstatira da Grad nije propao kao što je gospodin Janjušević naglašavao 
prije nekoliko mjeseci. Grad nije propao i idemo dalje. 
 Nakon rasprave Gradsko vijeće je sa 9 glasova za i 4 glasa protiv usvojilo II.izmjene 
Proračuna Grada Delnica za 2010. godinu. 
 Izmjene se prilažu i čine sastavni dio zapisnika. 
 
 

Točka 6. 
 Materijal je dostavljen uz saziv. 
 Jadranka Kruljac – kod održavanja nerazvrstanih cesta potrošeno je 343.000 kuna više,  
razvidno je da se najviše potrošilo za zimsko održavanje cesta, više je utrošeno i kod održavanja javnih 
površina. Kod održavanje oborinske kanalizacije uštedilo se 20-ak tisuća kuna kao i kod javne rasvjete 
gdje je ušteda 135.000 kuna, te kod održavanja groblja. Tek smo u zadnjem kvartalu dobili sredstva od 
Županije i Ministarstvo što nije dobro jer se tada požuruje s radovima, no dobiveni novac uvijek je 
dobro došao. 
 Josip Horvat – ovo je amenovanje nečega što se radilo i po logici stvari to je gotovo međutim 
sanacija npr.Radićeve ulice i Prolaza braće Šnajdar još nije završena te uz sve moguće isprike i iz 
principa ne može prihvatiti ovakav materijal posebno zato što smo osim materijala koji smo dobili 
trebali dobiti dodatno objašnjenje. Stoga je Klub SDP-a protiv. 
 Gradsko vijeće je sa 9 glasova za i 4 glasa protiv donijelo ODLUKU o II.izmjenama 
Programa održavanja komunalne infrastrukture u 2010. godini. 
 Odluka se prilaže i čini sastavni dio zapisnika. 
 

Točka 7. 
 Materijal je dostavljen uz saziv. 
 Gradsko vijeće je, bez rasprave, sa 9 glasova za i 4.glasa protiv donijelo ODLUKU o 
II.izmjenama i dopunama Programa gradnje objekata i uređaja komunalne infrastrukture za 
2010. godinu.  
 Odluka se prilaže i čini sastavni dio zapisnika. 
 
 

Na sjednicu se vraća vijećnik Janjušević i sada je prisutno 14 vijećnika. 
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Točka 8. 
 Materijal je dostavljen uz poziv. 
 Gradonačelnik navodi da je Proračun sastavljan po smjernicama Ministarstva financija s time 
da se apsolutno pratilo izvršenje prošlih godina, stanje u gospodarstvu, javne potrebe. Postoje određeni 
prioriteti i pravila koja su vezana i za zakonske norme kojima se moramo prilagoditi. U prioritetima 
svakako je otplata kredita, obvezne funkcije za rad gradske uprave i korisnike proračuna, sredstva za 
socijalni program, javne potrebe te financiranje kapitalnih projekata. Prilikom pripreme Proračuna 
ustanovljeno je da u protekle 3-4 godine se proračun smanjuje, na nivou su ostale javne potrebe ali one 
će prvim rebalansom morati biti smanjene. Napravili smo sastanak sa svim korisnicima proračuna i 
dogovorili smo smanjenje plaća za 3 %. Pokušao se zadržati nivo održavanje sportske infrastrukture, 
planira se dosta toga poboljšati – skakaonice, pregrade, podloga za klizalište i pokušao se zadržati 
program gerontodomaćica što je jednostavno postala potreba i to će se vjerojatno riješiti rebalansom 
kao i osobni asistenti u školama. Svakodnevno je stalni pritisak na socijalnu priču, dolaze mladi, stari, 
samci sa svojim problemima osobnim, problemi sa zaposlenjem i sl.i još uvijek je fama u Gradu da 
dajemo velika sredstva za romsku populaciju što nije točno jer njima dajemo potporu za djecu, a veća 
pomoć završava ipak u drugom djelu. Obzirom na razvojnu priču pokušali smo zadržati se na 
potrebitostima sa svim tematikama koje su vezane za napredak. Grad se redovito natječe za Europska 
sredstva i zbog toga smo i za to osigurali određena sredstva u Proračunu. Morat će se prići i na 
izmjenu Prostornog plana jer ima podosta upita na proširenje poslovnih zona, građevinskog područja, 
očekujemo da će Županija donijeti Plan posebnih obilježja za brodsku dolinu. Do 2012. morat ćemo se 
uskladiti s novim Prostornim planom Županije i bit će upitno da li početi raditi Plan sljedeće godine ili 
fragmentalno ubaciti ono što nam je najbitnije kao npr.zona oko Palfingera, ili čekati Županijski plan. 
I nadalje trebamo kucati na vrata kako Županije tako i Ministarstava i nastojat ćemo ostvariti sredstva 
iz Europske unije. 
 Gordana Savić navodi da ne vidi neki napredak no zadovoljna je što će biti smanjenje troškova 
za poslovanje u upravi Grada što se trebalo prije dogoditi jer bi sredstva mogla biti utrošena u nešto 
drugo. SDP nije zadovoljan rasporedom ali svjesni smo da novaca nema i pohvaljujemo ovo 
smanjenje. 
 Jadranka Kruljac navodi da Proračun proizlazi iz četiri razjela koje je analizirala po stavkama, 
spomenula izbore i popis stanovništva koji se provodi ove godine, otplatu kredita, program 
sufinanciranja aktivnosti u poljoprivredi, javne potrebe – neki naši korisnici redovito se javljaju i 
natječu se u Županiji kao što je Udruga Lujzijana Delnice, Udruga La-bor, Udruga Glazbeni susreti 
Gorskog kotara, Prepelinc, OK RIS, Plivački klub, Rukometni klub „Goranin“ Delnice. Nastavlja 
govoriti ispred Kluba i navodi da se takmičilo i puno udruga iz Čabra, Lukovdola, Ravne Gore, 
Skrada. Nadalje, kod turističke djelatnosti prvi puta je naznačeno da je svrha programa razvoj 
autohtonog turizma..... ali i flora i fauna ali treba reći da ovo nije osnovni program nego da je osnovni 
program da prati stanje u turizmu, da predlaže mjere i čimbenike za kvalitetu, da prati i sudjeluje u 
aktivnostima promocije turizma i našeg trolista itd. 
 Alen Janjušević u ime Kluba SDP-a navodi da neće prihvatiti proračun koji je nastavak ranijih 
proračuna. Tehnika je savršena jer je sve jasno i čisto no sve govori dovoljno da je Grad u stanju koje 
drži trend općeg pada. Pokazatelj je i taj – konstantno smanjenje broja obrta, opadanje poduzetničke 
klime. Udrugama treba davati međutim zabrinjava to što razvojnih projekata koji nude otvaranje novih 
radnih mjesta nema. Brojke su jedno a ono ispod je nešto drugo. Više puta je obećavano reaktiviranje 
ili aktiviranje Zajednice športova upravo da bi se ta sredstva transparentnije koristila no već godinu i 
pol, uz konstantna obećanja, to se nije dogodilo. Zbog svega toga proračun nećemo podržati i nadamo 
se da će se u 2011. pristupiti ozbiljnijem ostvarenju stvari koje se obećaju jer je to sramota. 
 Ivica Briški – stanje velikog odgađanja bio bi naslov za početak i za kraj kako u državi tako i 
na lokalnom nivou. Recesija je još uvijek i država bi trebala pokrenuti mjere štednje i spriječiti život 
izvan mogućnosti, od Vlade ne treba očekivati šok terapiju kao ni jedinice lokalne samouprave jer 
država još nije sklopila oklop. Provocirat ću sebe i vas – imamo dva komunalna redara i 3 pravnika 
koji koštaju, čuvamo umor, oportunizam i bezidejnost, neformiranje Zajednice športova koja je 
potrebna kao parlament ali i po zakonu, provesti mjere štednje, kako dovesti poduzetnike. Mi smo u 
okviru starih ideja, nemamo strategiju turizma razrađenu. Ako ne možemo sami pozovimo nekog da 
nam pomogne, nemamo sportsko ljeto, nemamo zimsku bajku. Druga faza klizališta – što je s time, 
kome plaćamo drugu fazu, mobilizirajmo se i napravimo puno više projekata barem u inicijalnim 
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naznakama za Europsku uniju. Socijala – masu puta izvadio sam po nekoliko kuna i dao sirotinji, 
izgleda da nam na vrata kuca i javna kuhinja za 15-ak siromaha. Stanje velikog odgađanja će i dalje 
trajati ali će nas prasnuti grom koji će doći od vrha ali i od nas. Pokušajmo sami sebe probuditi. Za 
ovaj Proračun principijelno ne mogu glasati.  
 Gradsko vijeće je, nakon rasprave, sa 9 glasova za, 5 glasova protiv donijelo PRORAČUN 
GRADA DELNICA za 2011. godinu s projekcijom za 2012. i 2013.godinu. 
 Proračun se prilaže i čini sastavni dio zapisnika. 
 

Točka 9. 
 Materijal je dostavljen uz poziv. 
 Josip Horvat navodi da je ovo nastavak diskusije vezane uz izvršene radove u 2010. što znači 
da je to kontinuitet onoga što smo započeli i nastavljamo, no ovo je nepromišljanje razvojnih 
programa o kojima bi i te kako trebalo razmišljati. Tehnička ocjena je 5 ali uz slabiji umjetnički dojam 
– npr. regionalni vodovod Gorski kotar sa 300.000 kuna – pita, imamo li viziju toga projekta jer iz 
odgovora na vijećničko pitanje čini mi se da se zapravo ne zna o kakvom se projektu radi. Sad smo 
pred privremenim zahvatom u Lokvarskom jezeru – da li se zna što je taj zahvat i što podržava, da li 
ono za što se bori Općina Lokve ili privremeni zahvat kao službena verzija. Molio bi da se o 
regionalnom vodovodu otvori posebna točka dnevnog reda sa kompletnim izvještajima Komunalca i 
svih drugih nadležnih institucija. Nadalje pitanje je razvoja Kupske doline – htio bih vidjeti na koji 
način razvijamo to područje.  
 Alen Janjušević navodi da u Programu nije našao vodovod koji je bio u prošlom rebalansu – 
Velika Voda u Crnom Lugu, što je veliki problem za Crni Lug. Gordana Piskač navodi da to naselje 
nije u sklopu vodoopskrbnog sustava Crni Lug, lani je bio Idejni projekt u Proračunu međutim to nije 
dovoljno i očekivalo se da će se u to uključiti Hrvatske vode koje to nisu učinile kao što neće ni iduće 
godine i zato to nije u Proračunu. Nadam se da će se kod rasprave o Regionalnom vodovodu raspraviti 
i o ovoj problematici. Alen Janjušević uvažava odgovor međutim pročelnica, za vrijeme od 4 godine i 
gradonačelnik za 12 godina, rješavaju probleme tek kada delegacija dođe u grad. Očito ne znate koji 
su stvarni problemi na terenu. Trebalo je kucati na vrata Hrvatskih voda, Komunalca, ministarstva i 
pronaći sredstva za taj i sve druge programe. 
 Gradsko vijeće je, nakon rasprave, sa 9 glasova za, 4 glasa protiv i 1 suzdržan glas donijelo 
ODLUKU o Programu gradnje objekata i uređaja komunalne infrastrukture u 2011.godini. 
 Odluka se prilaže i čini sastavni dio zapisnika. 
 

Točka 10. 
 Materijal je dostavljen uz poziv. 
 Alen Janjušević – možda ovo nije neposredno komunalna infrastruktura no radi se o objektu u 
vlasništvu Grada a to je Dom kulture u Crnom Lugu. Pohvala što je Grad objekat sredio iz vana no 
statika objekta i unutrašnjost je takva kakva je i zanima ga kad će se početi sređivati unutrašnjost. 
Znači da posao nije odrađen do kraja. Nadalje, objekat osim kulturno povijesne vrijednosti ima i 
ekonomsku vrijednost i zanima ga da li je Gradonačelnik zadovoljan ekonomskom valorizacijom tog 
objekta. Gordana Piskač odgovara da je zamijenjena stolarija, popravljena fasada, prizemlje ima novo 
centralno grijanje i vodovodnu instalaciju. Kad se dozna namjena objekta onda će se pristupiti 
uređenju. Bilo je pokušaja u razgovoru sa MO da se objekt ili da u zakup ili slično no mještani su 
odlučili da bude korišten na način kao sada. Gradonačelnik navodi da je održan sastanak sa MO i 
mještanima koji nisu htjeli da netko drugi postane vlasnik jer su to sami mještani radili, ljudi su se 
izjasnili za to da ostane kao što je do sada a ne da se proda ili daje u najam. Tamo je veliki kamen 
spoticanja mjesto za parkiranje. 
 Gradsko vijeće je uz 9 glasova za i 4 suzdržana glasa (trenutno je prisutno 13 vijećnika) 
donijelo ODLUKU o Programu održavanja komunalne infrastrukture u 2011.godini. 
 Odluka se prilaže i čini sastavni dio zapisnika. 
 

Točka 11. 
 Materijal je dostavljen uz poziv. 
 Jadranka Kruljac podsjeća na odredbe po kojima je JUO obvezan obavijestiti korisnike o 
odobrenim sredstvima, kao i to da korisnici dostavljaju izvješća o utrošenim sredstvima. 
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 Gradsko vijeće je jednoglasno – 13 glasova za – donijelo ODLUKU o izvršavanju 
Proračuna Grada Delnica za 2011.godinu. 
 Odluka se prilaže i čini sastavni dio zapisnika. 
 

Točka 12. 
 Materijali su dostavljeni uz poziv. 
 Jelena Pavić Mamula pita gdje su u projekciji navedene jaslice. Gradonačelnik navodi da će 
sadašnji prostor vrtića postati jaslice kada se bude vrtić proširio odnosno kad se napravi novi objekt. 
Projekt je napravljen. 
 Alen Janjušević moli da se pojasni dinamika ove projekcije vezano uz pročistač. 
Gradonačelnik navodi da EU daje ta sredstva. 
 Josip Horvat pita da li je odlučeno o tipu pročistača, Gordana Piskač navodi da je Idejni 
projekt napravljen kao i tehnologija koja je prihvatljiva. 
 Ivica Briški pita jesmo li krenuli dalje sa dokumentacijom. Gordana Piskač navodi da sad ide 
natječaj za Glavni projekt. Ivica Briški predlaže da koristimo pomoć gospođe Pelikan. 
 
 Sjednici prisustvuje 14 vijećnika. 
 Gradsko vijeće je, nakon rasprave, sa 9 glasova za i 5 protiv donijelo PLAN razvojnih 
programa za 2011.godinu sa projekcijom za 2012.i 2013. 
 Plan se prilaže i čini sastavni dio zapisnika. 
 

Točka 13. 
 Materijal je dostavljen uz saziv. 
 Tomo Vučić ukazao je na grešku jer nije navedena HSS. 
 Ova pogreška će se ispraviti. 
 Gradsko vijeće je jednoglasno donijelo ODLUKU o raspoređivanju sredstava za rad 
političkih stranaka zastupljenih u Gradskom vijeću Grada Delnica u 2011.godini. 
 Odluka se prilaže i čini sastavni dio zapisnika. 
 

 
Točka 14. 

 Materijal je dostavljen uz saziv. 
 Nije bilo rasprave i Gradsko vijeće je jednoglasno donijelo ODLUKU o izmjenama Odluke 
o ugostiteljskoj djelatnosti. 
 Odluka se prilaže i čini sastavni dio zapisnika. 
 
 

Točka 15. 
 Materijal je dostavljen uz saziv. 
 Gordana Savić pita kakvo će biti provođenje ove Odluke u praksi. 
 Goranka Kajfeš navodi da je u odluci naveden način provođenja a tu je i Zakon gdje je 
navedeno da osim poljoprivrednih inspektora odluku mogu provoditi i poljoprivredni redara kojih na 
području cijele PGŽ nema i sve je ostalo na komunalnim redarima. 
 Gradsko vijeće je jednoglasno donijelo ODLUKU o agrotehničkim mjerama te uređivanju 
i održavanju poljoprivrednih rudina na području Grada Delnica. 
 Odluka se prilaže i čini sastavni dio zapisnika. 
 

Točka 16. 
 Materijal je dostavljen uz saziv. 
 Ivica Briški osvrnuo se na stari put za Vidm i za mjesto gdje je bila prva delnička crkva. Tu se 
dogodilo nekoliko incidenata. Majnarić Ivan napravio je garažu, netko je napravio nadstrešnicu i sada 
imamo zahtjev za kupnju 17 m2 no griješimo jer Gašparac Marijanu, u čijoj kući je bio župni dvor, 
koji je napravio nadstrešnicu i podnio zahtjev za zamjenom čestica to mu nije dozvoljeno na Kabinetu 
gradonačelnika. Zašto nisu kriteriji za sve isti.  
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 Gordana Piskač navodi da se nikog ne želi diskriminirati ili da postoje različita mjerila. 
Međutim tamo je gospodin sagradio zid i zatvorio postojeći prozor susjedima i građevna inspekcija je 
dala da se zid sruši a izgrađen je upravo na dijelu toga javnoga dobra. Iz predostrožnosti rekli smo da 
idemo u zakup. Htjeli bismo da je tamo mir i da ne bude problema. Ivica Briški – ovaj čovjek 
uzurpirao je prostor još prije nego jadni Gašparac koji nije nikome zatvorio prozor nego ga je nagazila 
građevna inspekcija. Što s garažama i nadstrešnicama koje su kupljene. Gordana Piskač navodi da je 
njima upućen dopis  da smo voljni dati u zakup. 
 Gradsko vijeće je uz 10 glasova za i 4 suzdržana glasa donijelo ODLUKU o ukidanju javnog 
dobra. 
 Odluka se prilaže i čini sastavni dio zapisnika. 
 

Točka 17. 
 Materijal je dostavljen uz saziv. 
 Gordana Piskač dala je uvodno obrazloženje rekavši da se radi o prostoru buduće toplane. 
 Gradsko vijeće je jednoglasno, bez rasprave, donijelo ODLUKU o prodaji zemljišta. 
 Odluka se prilaže i čini sastavni dio zapisnika. 
 
 

Točka 18. 
 Materijal je dostavljen uz poziv. 
 Mladen Mauhar navodi da su vijećnici pisano dobili proceduralnu radnju koja je provedena i 
otvara raspravu. 
 Josip Horvat, govori u svoje ime, i zahvaljuje što je ova točka ugledala svjetlo dana. Nismo 
tražili ništa drugo nego da se pojavi na dnevnom redu. Na naš zahtjev koji je opravdan reagiralo je 
Ministarstvo uprave sa dopisom koji je korektan i gdje nas je poučilo i uputilo na Zakon i na način 
provođenja zakona. Ministarstvo je ustanovilo da su 10. i 11. sjednica održane i da je između njih 
održana Svečana sjednica i Ministarstvo je donijelo zaključak koji je pročitao i koji je prilog ovome 
zapisniku.  Činjenica je da je Ministarstvo zaista utvrdilo očiti prekršaj a konačni zaključak je taj – 
prekršili ste to ali Gradsko vijeće ima dobru volju da radi pa vam ovo opraštamo. Tako sam si 
protumačio dopis. Predsjednik Vijeća dao je obrazloženje u kome je detaljno obrazložio svoje viđenje 
situacije. Mogu samo reći da na svakoj stranici komentara piše redoslijed održavanja sjednica. Svi 
znamo način održavanja sjednica i znamo što je dnevni red i kako se utvrđuje. Rečeno je u očitanju 
državnog tajnika da se Svečana sjednica ne ubraja u tijek redovnih sjednica. Mi smo svoju 
zadovoljštinu dobili i dokazali smo nepravilnost rada ali i nešto drugo što je to da se zna koja stranka 
je u vlasti.  
 Alen Janjušević u ime kluba vijećnika SDP-a navodi da je očito da se zakon u RH tumači 
proizvoljno kako se kome svidi. Većinu stvari rekao je vijećnik Horvat. Ne možete zamaskirati stvari. 
Nedavno je Vlada RH raspustila Gradsko vijeće Vukovara bez obrazloženja pozivajući se na Zakon. 
Nadalje navodi da je krivotvorena je Povelja o lokalnoj samoupravi. Gdje je SDP na vlasti bez 
razmišljanja se raspuštaju gradska vijeća. Nama se daje obrazloženje koje čak nije ni upravni akt jer 
prema Zakonu o upravnim sporovima, čl.6, prema tumačenju Upravnog suda RH ovo nije upravni akt 
i ne može se ući u upravni spor. Zakon je takav da ne možete ništa poduzeti da bi zadovoljili pravdu. 
Nadalje, „predsjedniče Vijeća očito je da ste pogriješili ne sazvavši sjednicu vijeća 150 dana, no to je 
bio povod da tražimo raspuštanje Gradskog vijeća, a stvarno smo to tražili i radi drugih stvari – 
odbijeno je izvješće gradonačelnika i od oporbe i od vladajućeg bloka i to dva puta, 110 dana se 
građane nije izvijestilo javno zašto se stoji s radovima u delničkim ulicama i zašto tri godine kopamo 
po istome. Radi toga smo tražili raspuštanje kao i radi toga je gradonačelnik nije vratio u proračun sav 
iznos nezakonito isplaćenih dnevnica, jer ne želi podnijeti ostavku zbog radova na gradskom stadionu, 
plaćenih studija koje nisu ostvarene i radi mnogo drugih stvari. Državni tajnik nije mogao ne priznati 
da je zakon povrijeđen, sve dokazuje da još uvijek na žalost nismo pravna država nego ćemo to biti 
kada Uskok i Državno odvjetništvo budu reagirali i u Gradu Delnicama i kad se nezavisnom vijećniku 
neće onemogućiti da postavi pitanje vezano uz Hrvatske šume i uz tematiku koja trese čitave Delnice a 
žao mi je što ovdje nema ravnatelja HŠ“. 
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 Ivica Briški navodi da je važno da je konstatirano da zaista 110 dana Gradsko vijeće nije imalo 
radni elan. Predsjednik ovoga tijela rekao je da neće biti predsjednik forme radi i podsjeća ga na to da 
se ne dogodi ponovna tragedija da 110 dana ne radimo i da se ne vidimo.  
 Mladen Mauhar navodi da se stanke u 7.i 8.mjesecu kao i drugdje događaju, dali ste si 
mogućnosti da u ta 2 mjeseca sami sebe prezentirate kao velike dobrotvore ovoga grada a imali ste 
mogućnosti dokazati koliko ste domoljubi i koliko vodite grad u svojih 10 godina vladavine što ste 
brzo zaboravili.  
 Gradsko vijeće je sa 9 glasova za i 5 suzdržanih glasova donijelo ZAKLJUČAK o primanju 
na znanje Ministarstva uprave. 
 Zaključak se prilaže i čini sastavni dio zapisnika. 
 
Dovršeno u 18,10 sati. 
 
Zapisnik napisala       Predsjednik Gradskog vijeća 
Klaudija Kozelički       Mladen Mauhar 
 
 
  
  
 

 

 


